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      Аннотация

    
        
          В работе была исследована BOC-модуляция, сформирован сигнал ГНСС GALILEO стандарта BOC (2,2). Разработан цифровой алгоритм приёма таких сигналов путем дискретизации с частотой 120 МГц и последующего понижения частоты дискретизации до 2,046 МГц посредством дециматоров и интерполяторов.  Объектом исследования являются энергетические потери, допустимые при реализации универсального приёмника сигналов ГНСС GPS и GALIELO через разработанный цифровой алгоритм приёма.
        

        
          In this paper BOC-modulation was investigated. GNSS GALILEO signal, standard BOC (2,2), was generated. Was developed the digital algorithm of receiving of such kind of signals by sampling at frequency 120 MHz and the following decrease the sampling frequency to 2,046 MHz through decimators and interpolators. The object of research are energy losses, that allowed the implementation of the universal GPS and GALILEO receiver that was developed through the digital receiving algorithm.
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